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Abstract (en)
The hand tool has a toolholder (1) which is equipped with different tools for different uses, the tools requiring specific operating modes of the hand
tool for the most efficient possible work. For this, the tools have different contours of their insertion shank (41). A feeler device consisting of at
least one control element (16) and a slide (12) senses the particular contour and initiates a corresponding switching operation for obtaining the
appropriate operating mode. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Handgerät verfügt über eine Werkzeugaufnahme (1), welche für unterschiedliche Einsatzfälle mit unterschiedlichen Werkzeugen bestückt wird,
wobei die Werkzeuge für optimalen Arbeitseinsatz bestimmte Betriebsbarten des Handgerätes erfordern. Die Werkzeuge weisen hierzu an ihrem
Einsteckschaft (41) unterschiedliche Konturen auf. Eine Tastvorrichtung, bestehend aus zumindest einem Steuerelement (16) und einem Schieber
(12), tastet die jeweilige Kontur ab und leitet einen entsprechenden Schaltvorgang zur Erzielung der geeigneten Betriebsart ein.
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